

O*Net

Informative Website, die eine Datenbank mit Stellenangeboten, Karriereentwicklung und Karriere-Erkundung bietet. Einzelpersonen können E-Mails versenden. Das O*NET Resource Center ist die Hauptquelle für berufliche Informationen in den USA. Es dient als zentrale Informationsstelle über das O*NET-Programm und ist die Hauptquelle für O*NET-Produkte wie die O*NET-Datenbank, Career Exploration Tools, User Guides und Entwicklungsberichte. O*NET OnLine bietet detaillierte Beschreibungen von Berufen für Arbeitssuchende, Personalentwickler, Studenten und Forscher.

Zielgruppe

- Erwachsene
- Kinder / Jugendliche
- Berater
- Forscher
- Personalfachleute

Thema

- Bildungsmöglichkeiten

Typ gutes Beispiel

- Online-Schulungsmaterial
- Webseite

Land

- USA

Beschreibung

Informative website providing database with job opportunities, career development and career exploration. Individuals can send emails. The O*NET Resource Center is home to primary source of occupational information in USA. It serves as a central point of information about the O*NET program and is the main source for O*NET products, such as the O*NET database, Career Exploration Tools, User Guides and development reports. O*NET OnLine has detailed descriptions of professions for use by job seekers, workforce development and human resource professionals, students and researchers.



What do you want to do for a living?



"I want to be a ..."



Search careers with key words.

Describe your dream career in a few words:

Examples: doctor, build houses

Search 

"I'll know it when I see it."



Browse careers by industry.

There are over 900 career options for you to look at. Find yours in one of these industries:

Administration & Support Services

Browse 

"I'm not really sure."



Tell us what you like to do.

Answer questions about the type of work you might enjoy. We'll suggest careers that match your interests and training.

Start 

Ursprüngliche Sprache

English

Land

USA-N Carolina

Link

<https://www.onetonline.org/>

(access date: 27/06/2017)



CC - Attribution-NonCommercial-ShareAlike
<http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/>

IAA – Björg J. Birgisdóttir. *O*Net*. Abgerufen am Mittwoch November 27, 2024 von insgesamt <https://www.ecounseling4youth.eu/online-material/courses/TGP480/>



Co-funded by the
Erasmus+ Programme
of the European Union

Die Unterstützung der Europäischen Kommission für die Erstellung dieser Veröffentlichung stellt keine Billigung der Inhalte dar, die nur die Ansichten der Autoren widerspiegeln, und die Kommission kann nicht für die Verwendung der darin enthaltenen Informationen verantwortlich gemacht werden.

<https://www.ecounseling4youth.eu/project/>